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Stadsstyrelsen § 242 21.09.2020

Mötets laglighet och beslutförhet

STST § 242

Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutfört.

  Stadsstyrelsen beslutade ta upp ärenden ”Lovisa stads utlåtande
gällande yrkande at avbryta verkställigheten av permitteringar”
och ”Ändring i personalplanen för bostadsmässorganisationens
del” till behandling.

 ---
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Stadsstyrelsen § 243 21.09.2020

Protokolljusterare

STST § 243

Beslut: Till protokolljusterare valdes ledamöterna Juha Karvonen och
Mikael Karlsson.

 ---



LOVISA STAD PROTOKOLL 20/2020 6

Protokolljust.

Stadsstyrelsen § 244 21.09.2020

Verkställighet av stadsfullmäktiges beslut

STST § 244
 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen konstaterar om besluten i stadsfullmäktiges
sammanträde 16.9.2020 att de

1. inte går utöver stadsfullmäktiges befogenheter,
2. att de övrigt inte är lagstridiga,
3. samt anteckna besluten för kännedom och verkställa dem enligt

följande:

§ 70 Hederstecken

§ 71 Att ändra grundavtalet för Kårkulla samkommun: Skickas till
grundtrygghetscentralen och Kårkulla samkommun.

§ 72 Delårsrapport januari–juni 2020: Skickas till centralerna.

§ 73 Remissdebatt om beredningen av budgeten 2021: Skickas till
ekonomiavdelning.

§ 74 Att bevilja Oy Apotti Ab proprieborgen: Skickas till Oy Apotti Ab.

§ 75 Försäljningspriserna för tomterna på bostadsmässområdet: Skickas
till näringslivs- och infrastrukturcentralen.

§ 76 Att avstå från att anordna bostadsmässa på grund av den kritiska
ekonomisituationen, fullmäktigemotion

§ 77 Att befria pensionärer och arbetslösa ifrån att betala avgift för
stadens konditionssalar, fullmäktigemotion

§ 78 Antalet fullmäktigeledamöter för den fullmäktigeperiod som inleds
1.6.2021, fullmäktigemotion

§ 79 Reparation av taket i Valkom allaktivitetshus och uppgörande av en
renoveringsplan för byggnaden så fort som möjligt,
fullmäktigemotion: Skickas till näringslivs- och
infrastrukturcentralen.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 64 11.03.2019
Stadsstyrelsen § 79 25.03.2019
Stadsstyrelsen § 245 21.09.2020

Att bevilja kapitallån till Lovisa Bostäder Ab

609/02.00/2018

STST § 64
 Beredning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom, ekonomissakkunnig

Irene Malmberg

 Lovisa Bostäder Ab är ett dotterbolag som helt ägs av Lovisa stad.
Bolaget ordnar hyrboende till rimligt pris i hela Lovisanejden. För
att utveckla sin verksamhet behöver bolaget tilläggsmedel, och det
har förhandlats om ett kapitallån för att stöda utvecklandet av
bolagets verksamhet. Ett kapitallån är ett vanligt sätt att stöda ett
dotterbolag inom en koncern.

 Enligt 81 § i Lovisa stads förvaltningsstadga fattar
stadsfullmäktige i budgeten beslut om ändringar i utlåningar.
Stadsstyrelsen fattar beslut om beviljande av utlåningar enligt de
gränser som stadsfullmäktige har bestämt i budgeten. I budgeten
för 2019 som stadsfullmäktige godkände 21.11.2018 finns det ett
utlåningstillägg på 3 000 000,00 (tre miljoner) euro.

 Det är motiverat att bevilja Lovisa Bostäder Ab ett kapitallån på
3 000 000,00 (tre miljoner) euro för att bolaget ska kunna utveckla
hyresverksamheten för bostäder i Lovisa. Med lånet förbinder sig
bolaget att utveckla sin verksamhet. Låneräntan är 12 månaders
euribor + en marginal på 1,00 % . Referensräntan anses alltid vara
minst 0,00 %. Lånetiden är fem år och kapitalet förfaller till
betalning i sin helhet när lånetiden går ut. När lånetiden går ut, kan
man överenskomma om ett nytt amorteringsprogram.

 I aktiebolagslagen har det bestämts vissa kännetecken för ett
kapitallån och begränsningar för betalning av kapitalet och räntan.
Kapitallån har ingen säkerhet och det har sämre företrädesrätt till
återbetalning och ränta än bolagets övriga skulder. Låneränta och
amorteringar kan betalas endast till den del beloppet av bolagets
fria egna kapital och samtliga kapitallån vid betalningstidpunkten
överskrider förlusten enligt bolagets balansräkning för den senast
avslutade räkenskapsperioden.

 Kriterier för statligt stöd enligt EU:s regler om statligt stöd är
 offentliga medel kanaliseras till ekonomisk verksamhet
 förmånen är selektiv dvs. den hänför sig bara till ett visst företag eller

vissa företag
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 åtgärden snedvrider eller hotar att snedvrida konkurrensen
 åtgärden påverkar handeln mellan medlemsstaterna.

 EU:s regler om statligt stöd tillämpas endast om alla dessa
kriterier samtidigt uppfylls. Genom ett kapitallån kanaliserar man
offentliga medel till ekonomisk verksamhet, och förmånen hänför
sig bara till ett visst företag. Beviljandet snedvrider ändå inte
konkurrensen eftersom Lovisa Bostäder Ab inte konkurrerar på
marknaden med andra aktörer utan uppfyller Lovisa stads
bostadspolitiska strategi. Beviljandet av ett kapitallån påverkar
inte heller handeln mellan EU:s medlemsstater.

 Bilaga nr 6:
 Avtal om kapitallån, utkast

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar att bevilja Lovisa Bostäder Ab ett
kapitallån på 3 000 000,00 (tre miljoner) euro med fem års lånetid.
Referensräntan för kapitallånet år 12 månaders euribor höjd med
en marginal på 1,00 %. Referensräntan anses alltid vara minst 0,00
%. Stadsstyrelsen befullmäktigar stadsdirektören att underteckna
låneavtalet.

Beslut: Stadsdirektören tillade till beslutsförslaget att det som säkerhet för
kapitallånet fordras företagsinteckning av Lovisa Bostäder Ab.

  Tillägget godkändes enhälligt.

  Beslut enligt förslaget med beaktande av ovan nämnda tillägg.

 ---

STST § 79
 Beredning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom och

ekonomisakkunnig Irene Malmberg

 Aktiebolagslagen föreskriver att bolaget eller dess dotterbolag inte
tillåts ge säkerhet för kapitallån som bolaget lyfter. Därmed
korrigerar stadsstyrelsen sitt beslut 11.3.2019 § 64 genom att
avlägsna omnämnandet om säkerhet för kapitallånet.

 Bilaga nr 3:
 Avtal om kapitallån, utkast

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen beslutar att bevilja Lovisa Bostäder Ab ett
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kapitallån på 3 000 000,00 (tre miljoner) euro med fem års lånetid.
Referensräntan för kapitallånet år 12 månaders euribor höjd med
en marginal på 1,00 %. Referensräntan anses alltid vara minst 0,00
%. 

 Stadsstyrelsen befullmäktigar stadsdirektören att underteckna
låneavtalet.

Beslut: Ledamot Tom Liljestrand anmälde jäv (grund: medlem i styrelsen
för Lovisa Bostäder Ab) och avlägsnade sig mötesrummet för den
tiden som ärendet behandlades. 

  Ledamot Ralf Sjödahl föreslog att Lovisa Bostäder Ab ger en
utredningen över användningen av kapitallånet åt ekonomibyrån
som i sin tur rapporterar åt utvecklings- och koncernsektionen.

  Förslaget godkändes enhälligt.

  Beslut enligt förslaget med beaktande av det ovannämnda
tillägget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

STST § 245
 Beredning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

 Stadsstyrelsen i Lovisa har genom sitt beslut 11.3.2019 beviljat
Lovisa Bostäder Ab ett kapitallån med säkerhet på 3 000 000 (tre
miljoner) euro. Låneräntan är 12 månaders euriborränta höjd med
en marginal på 1 procent. Man har fastställt en lånetid på fem år
och när lånetiden går ut, betalas lånet tillbaka i sin helhet.
Stadsstyrelsen korrigerade sitt beslut 25.3.2019 genom att besluta
avlägsna omnämnandet om säkerhet för kapitallånet.

 Eftersom man har fastställt en ränta och en lånetid för kapitallånet
i låneavtalet, betyder det att lånet är ett så kallat bulletlån det vill
säga ett stående lån. Nu föreslås det att stadsstyrelsen korrigerar
sitt ovannämnda beslut (11.3.2019) så att de 3 000 000 (tre
miljoner) euro som bolaget fått är ett kapitallån utan ränta och
amortering i enlighet med det ursprungliga syftet. Samtidigt begär
man också att den betalade räntan återbetalas till bolaget.

 Därtill föreslås det att de lån (378 011 euro) som Strömfors
kommun beviljat till sitt hyreshusbolag ändras till ett kapitallån
som Lovisa stad beviljat för att höja eget kapital. På motsvarande
sätt gjorde man med Pernå kommuns lånepost (663 552 euro) i
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samband med Lovisa Bostäder Ab:s fusion (FM § 88,
12.10.2016).

 Detta beslut är viktigt för bolagets ekonomiska ställning eftersom
kapitallånet räknas som en post som ingår i bolagets eget kapital
vilket förstärker bolagets soliditetsgrad.

 Bilaga nr 1.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen beslutar godkänna ändringen av lånevillkoren.

Beslut: Ledamöterna Tom Liljestrand och Jari Kekkonen anmälde jäv
(grund: ledamöter i styrelsen för Lovisa Bostäder Ab) och
avlägsnade sig från sammanträdet för den tid som ärendet
behandlades.

  Ekonomichef Fredrik Böhme deltog som inkallad sakkunnig i
ärendets behandling.

  Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 246 21.09.2020

Lovisa Hamnfastigheter Ab – ändring av återbetalningen av lånet från Lovisa stad

818/02.05.03/2020

STST § 246
 Beredning: ekonomichef Fredrik Böhme

 Lovisa Hamnfastigheter är ett dotterbolag som i sin helhet är i
Lovisa stads ägo. Enligt bolagsordningen är föremålet för bolagets
verksamhet att äga och förvalta fastigheter och aktier. Enligt det
mål som Lovisa stad ställt upp för bolaget i budgeten för
2020–2022 ska bolaget främja verksamhetsförutsättningarna för
sina hyresgäster, företagen i hamnområdet, såväl vad gäller
områdesplanering som farledsförbindelser.

 Det återstående lånekapitalet uppgår till 1 840 000 euro. Den
nuvarande årliga amorteringen på 115 000 euro, vilken är
förhållandevis stor jämfört med bolagets omsättning, utgör en
belastning för bolagets kassamedel. Bolagets omsättning har
stabiliserats till cirka 200 000 euro. Bolagets verksamhet är
lönsam, och 2019 uppgick räkenskapsperiodens överskott till
81 640,85 euro.

 I enlighet med det mål som Lovisa stad ställt upp har bolaget gett
sig i kast med att förbättra verksamhetsförutsättningarna för sina
hyresgäster i hamnområdet genom att med ägarens godkännande
införskaffa fastigheter genom frivilliga köp till marknadspris.
Bolaget har delvis finansierat fastighetsköpen genom ett lån med
10 års återbetalningstid som upptagits hos ett finansiellt institut.
På grund av detta föreslås det att återbetalningen av lånet från
Lovisa stad ändras så att 2020 är ett amorteringsfritt år, medan
amorteringarna 2021–2030 uppgår till 60 000 euro/år och
amorteringarna 2031–2046 till 77 500 euro/år. De övriga villkoren
i låneavtalet föreslås förbli oförändrade.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar godkänna förslaget om att ändra
återbetalningen av lånet.

Beslut: Ledamöterna Tom Liljestrand och Arja Isotalo anmälde jäv
(grund: ledamöter i styrelsen för Lovisa Hamnfastigheter Ab) och
avlägsnade sig från sammanträdet för den tid som ärendet
behandlades.

  Ekonomichef Fredrik Böhme deltog som inkallad sakkunnig i
ärendets behandling.
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  Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 247 21.09.2020

Månadsrapport om budgetens utfall för tiden 1.1.2020–31.7.2020

819/02.02.02/2020

STST § 247
 Beredning: ekonomichef Fredrik Böhme

 Resultaträkningen för perioden 1-7/2020 följer ännu långt
budgeten.

 Verksamhetsintäkterna är 11,406 miljoner euro för tiden
1.1.2020-31.7.2020 och utfallet 47,04 procent.
Verksamhetskostnaderna är -64,733 miljoner euro och utfallet
56,80 procent. Verksamhetsbidraget är härmed -53,327 miljoner
euro och utfallet 59,52 procent.

 Skatteinkomsterna har ett utfall på 57,04 procent. Hela årets
skatte-inkomster uppskattas bli under det budgeterade beloppet.
Statsandelarnas utfall är 60,16 procent och för statsandelarnas del
uppskattas att de för hela året utfaller enligt plan.

 Resultatet är -2,441 miljoner euro. I budgeten för nuvarande år är
det budgeterat ett resultat på -3,719 miljoner euro.

 Tilläggsmaterial
 Resultaträkning 31.7.2020

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar för kännedom månadsrapporten för juli.

Beslut: Ekonomichef Fredrik Böhme deltog som inkallad sakkunnig i
ärendets behandling.

  Anteckandes för kännedom.

  Ekonomichef Fredrik Böhme avlägsnade sig från sammanträdet
klockan 18.27.

 ---
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Stadsstyrelsen § 248 21.09.2020

Bemötande med anledning av utvärderingsberättelsen 2019

816/02.02.01/2020

STST § 248
 Beredning: stadens ledningsgrupp, direktören för

stadskanslicentralen Kristina Lönnfors tfn 0440 555 216

 Stadsfullmäktige beslutade på sitt sammanträde 17.6.2020
anteckna utvärderingsberättelsen för kännedom och begära av
stadsstyrelsen en kommunallagenlig utredning om de åtgärder som
vidtas med anledning av utvärderingsberättelsen. Utredningen ska
framställas stadsfullmäktige senast 21.10.2020, innan budgeten för
inkommande år behandlas. För att stadsfullmäktige speciellt kan
följa upp läget föreslogs det att man fyller i utredningarna i
tabellen för utvecklingsobjekt som bifogats
utvärderingsberättelsen.

 Bilaga nr 2.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar ge stadsfullmäktige svaren som införts i
den bifogade tabellen för utvecklingsobjekt som sitt bemötande till
revisionsnämndens utvärderingsberättelse för 2019. Stadsstyrelsen
föreslår stadsfullmäktige att stadsfullmäktige godkänner den
framställda utredningen.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Grundtrygghetsnämnden § 88 10.09.2020
Stadsstyrelsen § 249 21.09.2020

Utlåtande om regeringens propositionsutkast till riksdagen med förslag till lagstiftning
om reformen av ordnandet av social- och hälsovård samt räddningsväsendet och om
inrättandet av landskap

855/03.00/2020

GN 10.09.2020 § 88

 Beredning: grundtrygghetsdirektör Carita Schröder, tfn
040 570 28 07 

Bakgrund

Social- och hälsovårdsministeriet, Inrikesministeriet och
Finansministeriet har 15.6.2020 begärt utlåtande om regeringens
propositionsutkast till riksdagen med förslag till lagstiftning om
reformen av ordnandet av social- och hälsovård samt
räddningsväsendet och om inrättandet av landskap. Man begär att
utlåtandet lämnas i den elektroniska utlåtandetjänsten senast
25.9.2020 klockan 16.00. 

 De mest centrala lagarna som föreslås stiftas är:
- lagen om ordnande av social- och hälsovård 
- lagen om organisering av räddningsväsendet
- lagen om vårdlandskap 
- lagen om vårdlandskapsstrukturen
- lagen om ordnande av social- och hälsovård och
räddningsväsendet i
  Nyland 
- lagen om införande av den lagstiftning som gäller reformen
- lagen om vårdlandskapens finansiering. 

Utöver dessa omfattar propositionen förslag till ändring av
lagstiftningen om kommunernas statsandelar, skattelagstiftningen,
lagstiftningen om vårdlandskapens personal och vissa lagar som
gäller den allmänna förvaltningen. Propositionen omfattar
sammanlagt 48 lagar och lagändringar. 

I enlighet med regeringsprogrammet genomförs en reform av
social- och hälsovården och räddningsväsendet i Finland och
landskap inrättas. Syftet med reformen är att minska skillnaderna i
välfärd och hälsa, trygga likvärdiga och högklassiga social- och
hälsovårdstjänster för alla finländare, förbättra tillgången till
tjänster och tjänsternas tillgänglighet, trygga tillgången på
yrkeskunnig arbetskraft, svara på de utmaningar som förändringar
i samhället för med sig och dämpa kostnadsökningen. 
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Syftet med reformen av räddningsväsendet är att trygga tillgången
till, omfattningen av och kvaliteten på räddningsväsendets tjänster.
En annan målsättning är att utveckla och stöda räddningsväsendets
effektivitet och enhetlighet på riksnivå. Målsättningen är också att
säkerställa att landskapens räddningsverk har möjlighet att
tillhandahålla prehospital akutsjukvård i hela landet.  

På grund av den åldrande befolkningen, den ökade efterfrågan på
service och trycket mot den offentliga ekonomin finns det ett
behov för en reform av social- och hälsovården. Det är i huvudsak
motiverat att sammanslå ansvaret för att ordna tjänsterna på
aktörer som är större än kommunen. Om social- och
hälsovårdsreformen genomförs förändrar den märkbart det finska
förvaltningssystemet och har särskilt en inverkan på kommunerna
och den kommunala självstyrelsen. 

Lagarnas huvudsakliga innehåll

I propositionen föreslås det att ansvaret för ordnandet av social-
och hälsovården och räddningsväsendet överförs till vårdlandskap.
I motsats till den föregående propositionen föreslås inte en
lagstadgad separering av organiseringen och produktionen av
social- och hälsovårdstjänster. Landskapen föreslås ansvara för
social- och hälsovårdstjänster på såväl basnivå som specialiserad
nivå. Vårdlandskapet behöver ha tillräcklig kompetens,
funktionsförmåga och beredskap att ansvara för ordnandet av
social- och hälsovårdstjänster och räddningsväsendet och se till att
tjänsterna är tillgängliga i alla situationer. För att
organiseringsansvaret ska kunna fullgöras krävs det en tillräcklig
egen tjänsteproduktion. 

Arbetet för att främja hälsa och välfärd förblir kommunernas
uppgift. Kommunen är förpliktad att i detta arbete samarbeta
förutom med vårdlandskapet även med andra offentliga aktörer,
privata företag och allmännyttiga samfund som är verksamma i
kommunen. Kommunerna ska också se till ordnandet av miljö-
och hälsoskyddet. 

I lagen om ordnande av social- och hälsovård föreskrivs förutom
om vårdlandskapen även om fem samarbetsområden för social-
och hälsovården. Vårdlandskapen inom dessa samarbetsområden
ska avtala om arbetsfördelningen, samarbetet och samordningen
av social- och hälsovården i de frågor som det föreskrivs om
närmare i lagen. Utöver detta finns det föreskrifter om tvåspråkiga
vårdlandskaps skyldighet att komma överens om samarbetet och
arbetsfördelningen vid tillhandahållandet av social- och
hälsovårdstjänster på svenska. 



LOVISA STAD PROTOKOLL 20/2020 17

Protokolljust.

Enligt propositionsutkastet ska det bildas 21 vårdlandskap i
Finland. I Nyland avviker ansvaret för organiseringen av social-
och hälsovården och räddningsväsendet från lösningen för det
övriga landet så att ansvaret ligger hos fyra vårdlandskap och
dessutom hos Helsingfors stad. Verksamheten vid Lovisa stads
grundtrygghetscentral ska överföras till det vårdlandskap som
består av kommunerna i östra Nyland. 

HUS-landskapssammanslutningen ansvarar dessutom för
ordnandet av hälsovården enligt vad som bestäms i lag och enligt
vad som avtalas i organiseringsavtalet för HUS.
HUS-landskapssammanslutningen har enligt propositionen
organiseringsansvaret för uppgifter som hänför sig till
specialiserad sjukvård och universitetssjukhusets verksamhet. 

I propositionen föreskrivs om förvärv av tjänster hos privata
tjänsteproducenter samt om anlitandet av hyrd arbetskraft. I
införandelagen föreslås bestämmelser om att avtal om köpta
tjänster som överförs till vårdlandskapet är ogiltiga om avtalen
inte kan ändras så att det blir lagenliga. Denna ogiltigförklaring
gäller avtal om köpta tjänster som strider mot de bestämmelser om
organiseringsavtal och köpta tjänster som föreslås i lagen om
ordnande av social- och hälsovård. Risken för att ett avtal
ogiltigförklaras gäller främst omfattande totala utläggningar av
verksamhet, för i och med organiseringsansvaret behöver
vårdlandskapet ha en tillräcklig egen produktion. 

Vårdlandskapets lagstadgade organ består enligt propositionen av
vårdlandskapsfullmäktige, vårdlandskapsstyrelsen och
revisionsnämnden. I ett tvåspråkigt vårdlandskap ska det dessutom
finnas en nationalspråksnämnd. 

Vårdlandskapet föreslås ha rätt att inom sitt område åta sig
uppgifter som stöder landskapets lagstadgade uppgifter. Dessutom
kan ett vårdlandskap inom sitt område bedriva affärsverksamhet
med låg risk som stöder utförandet av dess lagstadgade uppgifter. 

Med stöd av avtal kan vårdlandskapen sköta sina uppgifter i
samarbete med andra vårdlandskap. En
vårdlandskaps-sammanslutning kan endast bildas för uppgifter i
anknytning till produktion av stödtjänster. Organiseringsansvaret
för lagstadgade uppgifter kan inte överföras på en
vårdlandskapssammanslutning. 

I och med organiseringsansvaret överförs även
finansieringsansvaret från kommunerna till vårdlandskapen. Det
föreslås att vårdlandskapens verksamhet huvudsakligen finansieras
med statliga medel och delvis genom kundavgifter som tas ut av
dem som utnyttjat tjänsterna. Finansieringen av räddningsväsendet
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skulle dessutom bestämmas utifrån riskfaktorer. Finansieringen
regleras i lagen om vårdlandskapens finansiering. Den statliga
finansieringen är en allmän inkomstpost för vårdlandskapet, vilket
innebär att vårdlandskapet fattar beslut om användningen och
fördelningen av finansieringen. Vårdlandskapen föreslås inte ha
beskattningsrätt. 

Grunden för finansieringen av vårdlandskapen utgörs av de
kostnader för uppgifter inom social- och hälsovården och
räddningsväsendet som överförs från kommunerna. Kommunala
inkomster och kostnader överförs till ett värde av cirka 19,1
miljarder euro (räknat utgående från nivån 2020) för att finansiera
vårdlandskapens verksamhet. I princip kan skillnaderna per
kommun vara stora, även om överföringen av kostnader är
jämnstor på riksnivå. Förändringarna i kommunernas ekonomi ska
dock jämkas genom olika utjämningselement i statsandelssystemet
för kommunal basservice. 

Den statliga finansieringen tilldelas vårdlandskapen på basis av
kalkylerade faktorer som beskriver servicebehovet och
omgivningsfaktorerna i fråga om uppgifterna inom social- och
hälsovården och räddningsväsendet. Dessutom bestäms en del av
finansieringen enligt invånarunderlaget och enligt kriterier för
främjande av hälsa och välfärd. Finansieringen justeras i hela
landet i efterskott så att den motsvarar de faktiska kostnaderna. 

Finansieringsbasen för vårdlanskapen höjs årligen utgående från
den uppskattade ökningen av servicebehovet och kostnadsnivån.
Vid bestämningen av finansieringen beaktas också ändringarna i
uppgifter och förpliktelser. I finansieringen beaktas dock enbart 80
procent av ökningen av invånarnas servicebehov. Detta ska vara
ett incitament för landskapet att bromsa kostnadsökningen. 

Skatteinkomster kommer också att överföras från kommunerna till
staten för att finansiera landskapens verksamhet. Överföringen
genomförs genom att minska kommunernas statsandelar,
kompensationen för förlorade skatter, kommunernas andel av
samfundsskatteintäkterna och kommunalskatten. Cirka 12,7
miljarder euro överförs via beskattningen. En del av
kommunalskatten överförs till landskapens finansiering genom en
jämnstor sänkning av kommunernas inkomstskattesatser. I detta
skede av beredningen beräknas sänkningen bli 12,63
procentenheter. Genom den jämnstora sänkningen av
kommunernas inkomstskattesatser och en motsvarande höjning av
statsbeskattningen säkerställs att beskattningen av
kommuninvånarna förblir nästan oförändrad. Även skillnaderna
mellan olika kommuners skattesatser förblir oförändrade. 

Det föreslås att statens möjligheter att styra ordnandet av den
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offentliga social- och hälsovården och räddningsväsendet ska
stärkas. Enligt förslaget ska statsrådet vart fjärde år fastställa
riksomfattande strategiska mål för social- och hälsovården och
räddningsväsendet. I de riksomfattande målen inkluderas de mål
som statsrådet ställt upp för de offentliga finanserna. Som en del
av den nationella styrningen ska ministerierna årligen föra
förhandlingar med varje vårdlandskap. Vid förhandlingarna
genomför ministerierna uppföljning, bedömning och styrning av
vårdlandskapen. Ett utvärderingsförfarande kan inledas genom
Finansministeriets beslut på Social- och hälsovårdsministeriets
initiativ, om vårdlandskapets förmåga att ordna social- och
hälsovårdstjänsterna är uppenbart äventyrad. Till exempel kan
upprepade finansieringsunderskott leda till att
utvärderingsförfarande inleds. 

Som en del av styrningen av vårdlandskapens verksamhet och
ekonomi ska ministerierna enligt förslaget också styra
vårdlandskapens investeringar. Statsrådet fastställer på
föredragning av Finansministeriet en fullmakt för varje
vårdlandskap och räkenskapsperiod att uppta långfristiga lån för
att finansiera investeringar. Social- och hälsovårdsministeriet
beslutar om godkännande av vårdlandskapets investeringar med
beaktande av statsrådets beslut om vårdlandskapets fullmakt att
uppta lån genom att godkänna varje vårdlandskaps
investeringsplan. Dessutom föreskrivs det om möjligheten till
extra lånefinansiering för brådskande och nödvändiga
investeringar. 

I propositionsutkastet föreslås det att kommunernas avtal, lösa
egendom och rättigheter som gäller ägande, besittning och
användning av den lösa egendomen överförs till vårdlandskapen
utan ersättning. Likaså föreslås det att de aktier i aktiebolag som
kommunen äger för att ordna eller producera social- och
hälsovårdstjänster överförs utan ersättning. Enligt förslaget ska
vårdlandskapet hyra lokaler av kommunerna för minst tre år. 

Den personal som är anställd inom den kommunala social- och
hälsovården och räddningsväsendet övergår i anställning hos
vårdlandskapen i enlighet med principerna för överlåtelse av
rörelse. Dessutom övergår kuratorerna och psykologerna inom
elev- och studerandevården från kommunernas
undervisningsväsende till vårdlandskapet. Personalen inom
Helsingfors och Nylands sjukvårdsdistrikt övergår till
HUS-landskapssammanslutningen. 

I regeringens propositionsutkast beaktas de ramvillkor som
grundlagsutskottet angett tidigare. 

Avsikten är att lagförslagen överlämnas till riksdagen före
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utgången av detta år. De lagar som hänför sig till propositionen
avses träda i kraft vid ingången av 2023. Införandelagen avses
emellertid träda i kraft redan 1.7.2021. Vårdlandskapen inrättas
den dag då införandelagen träder i kraft. Före valet av
vårdlandskapsfullmäktige och vårdlandskapsstyrelse ansvarar
temporära beredningsorgan för vårdlandskapens verksamhet. Det
första landskapsvalet förrättas i januari 2022. Ansvaret för att
ordna social- och hälsovården, räddningsväsendet och övriga
särskilt föreskrivna tjänster och uppgifter överförs till
vårdlandskapen i början av 2023. 

Bilaga 1: Utlåtande om regeringens propositionsutkast till riksdagen med
förslag till lagstiftning om reformen av ordnandet av social- och
hälsovård samt räddningsväsendet och om inrättandet av
landskap

Föredragning: Carita Schröder  

Förslag: Grundtrygghetsnämnden ger stadsstyrelsen det bifogade
utlåtandet. 

  Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Punkt 1 i bilagan tillsattes texten: En centralisering av
verksamhetsställena och tjänsterna försvårar tillgången till
tjänsterna då avstånden växer särskilt på de områden där det inte
finns kollektivtrafik, varvid målet om att minska hälso- och
välfärdsskillnaderna inte uppnås på väntat sätt.

  Punkt 19 i bilagan ändrades enhälligt: ja -> huvudsakligen ja
  Punkt 27 i bilagan ändrades enhälligt: tar inte ställning ->

huvudsakligen ja
  Punkt 28 i bilagan ändrades enhälligt: tar inte ställning ->

huvudsakligen ja

  Beslut enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

STST § 249
 Bilaga nr 3.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen godkänner det bifogade utlåtandet.
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Beslut: Grundtrygghetsdirektör Carita Schröder deltog på distans klockan
18.53–19.25 som inkallad sakkunnig i ärendets behandling.

  Paus klockan 18.44–18.53.

  Ledamot Tom Liljestrand föreslog att följande text fogas till punkt
32 i utlåtandet: "Den föreslagna finansieringen och styrningen får
inte äventyra det frivilliga brand- och räddningsväsendets
verksamhet, vars tjänster ur trygghetssynpunkt är ytterst viktiga i
speciellt de glesbefolkade områdena av östra Nyland."

  Ledamot Liljestrands texttillägg understöddes enhälligt.

  Beslutet enligt förslaget med ovan nämnda texttillägg till punkt 32
i utlåtandet.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 102 27.08.2020
Stadsstyrelsen § 250 21.09.2020

Utlåtande om planen för väghållande och trafiken 2021–2024

685/08.00/2020

NLIN § 102

Beredning: infrastrukturchef Markus Lindroos, tfn 050 382 7550

Närings-, trafik- och miljöcentralen i Nyland har skickat planen
för väghållande och trafiken 2021–2024 och begär samtidigt ett
utlåtande om planen.

Närings-, trafik- och miljöcentralen i Nyland begär att eventuella
utlåtanden lämnas hos dem senast 31.10.2020 så att utlåtandena
kan beaktas då följande planer upprättas.

Bilaga 66 Lovisa stads utlåtande

Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden beslutar framlägga
stadsstyrelsen det bilageenliga utlåtandet.

 Behandling: För landsväg 1580 Gammelbyvägen/Frimansvägen/Kabbölevägen
föreslås det att beläggningen förnyas samt att
hastighetsbegränsningarna justeras för landsväg 176
Lappträskvägen på sträckan Lovisa–Lappträsk. 

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämndens beslut är i enlighet med
föredragandens förslag med kompletteringen att för landsväg 1580
Gammelbyvägen/Frimansvägen/Kabbölevägen bör beläggningen
förnyas, samt bör hastighetsbegränsningen justeras för landsväg
176 Lappträskvägen på sträckan Lovisa–Lappträsk. 

 ---

STST § 250
 Bilaga nr 4:
 Lovisa stads utlåtande

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar framlägga Närings-, trafik- och
miljöcentralen i Nyland det bilageenliga utlåtandet.
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Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 251 21.09.2020

Försäljning av strandtomt nr 56

550/10.00.02/2019

STST § 251
 Beredning: markanvändningsingenjör Tero Taivassalo, tfn 040

182 85 49

 Arrendatorn av strandtomt nr 56 har begärt att få köpa av Lovisa
stad ett område på cirka 3 800 m². Området består av ett
markområde på cirka 2 300 m2 som arrendatorn arrenderar och ett
tilläggsområde på cirka 1 500 m2.

 På området gäller Lovisa stranddelgeneralplan, där området som
utgör köpeobjekt är semesterbostadsområde (RA).

 Markanvändningsingenjören har underhandlat med arrendatorn
om köpet av området. Som köpeobjekt kom man överens om ett
outbrutet område på cirka 3 800 m2 av fastigheten Källarland
434-404-2-12.

 Enligt stadsfullmäktiges beslut (17.1.2018 § 6) är utgångspriset för
en byggplats 35 euro/m² så länge ytan ger till byggrätt. På Lovisa
stranddelgeneralplans område är denna areal 2 000 m². Emedan
tomtens höjd till mindre än 25 procent överskrider 2,8 meter
korrigeras priset med koefficienten 0,97. Tomten öppnar sig mot
väster varvid koefficienten blir 0,95. Dessutom syns hamnen
tydligt till tomten på cirka 3,1 kilometers avstånd. Detta anses vara
en speciell faktor som ger koefficienten 0,9275. Enhetspriset för
tomt 56 blir då 29,91 euro/m².

 Det område som ska säljas ger dock inte till byggrätt på
RA-området mer än upp till 2 000 kvadratmeter. Till följd av detta
utgör enhetspriset för det tilläggsområde på 1 800 m2 som ska
säljas 20 procent av enhetspriset för det område som ger till
byggrätt, det vill säga 5,98 euro/m2. Priset för det område som ger
till byggrätt blir alltså 59 820 euro och priset för tilläggsområdet
10 764 euro.

 Priset höjs årligen med 1,5 procent från och med 1.1.2019 till och
med 31.12.2020. Sålunda uppgår köpepriset för strandtomten på
cirka 3 800 m2 sammanlagt till 72 724,70 euro. Köparen betalar
köpvittnesarvodet och svarar för fastighetsbildningskostnaderna.
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 Bilaga nr 5.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen beslutar att Lovisa stad säljer det outbrutna området
på cirka 3 800 m2 av fastigheten Källarland 434-404-2-12 till
priset 72 724,70 euro och befullmäktigar
markanvändningsingenjören att underteckna köpebrevet i fråga. På
köpebrevet kan tekniska korrigeringar göras.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 252 21.09.2020

Försäljning av strandtomt nr 65

820/10.00.02/2020

STST § 252
 Beredning: markanvändningsingenjör Tero Taivassalo, tfn 040

182 85 49

 Arrendatorerna av strandtomt nr 65 har begärt att få köpa av
Lovisa stad ett område på cirka 3 400 m². Området består av ett
markområde på cirka 2 500 m2 som arrendatorerna arrenderar och
ett tilläggsområde på cirka 900 m2.

 På området gäller Lovisa stranddelgeneralplan, där området som
utgör köpeobjekt är semesterbostadsområde (RA) och jord- och
skogsbruksdominerat område (M).

 Markanvändningsingenjören har underhandlat med arrendatorerna
om köpet av området. Som köpeobjekt kom man överens om ett
outbrutet område på cirka 3 400 m2 av fastigheten Lovisa–Lappom
434-410-1-61.

 Enligt stadsfullmäktiges beslut (17.1.2018 § 6) är utgångspriset för
en byggplats 35 euro/m² så länge ytan ger till byggrätt. På Lovisa
stranddelgeneralplans område är denna areal 2 000 m². Emedan
tomtens höjd till mindre än 25 procent överskrider 2,8 meter
korrigeras priset med koefficienten 0,97. Tomten öppnar sig mot
nordöst varvid koefficienten blir 0,85. Eftersom tomten är belägen
på en holme, korrigeras priset med koefficienten 0,7. Dessutom
syns kärnkraftverket tydligt till tomten på 1,4 kilometers avstånd.
Detta anses vara en speciell faktor som ger koefficienten 0,8.
Enhetspriset för tomt 65 blir då 16,16 euro/m².

 Det område som ska säljas ger dock inte till byggrätt på
RA-området mer än upp till 2 000 kvadratmeter. Till följd av detta
utgör enhetspriset för det tilläggsområde på 1 400 m2 som ska
säljas 20 procent av enhetspriset för det område som ger till
byggrätt, det vill säga 3,23 euro/m2. Priset för det område som ger
till byggrätt blir alltså 32 320,00 euro och priset för
tilläggsområdet 4 522 euro.

 Priset höjs årligen med 1,5 procent från och med 1.1.2019 till och
med 31.12.2020. Sålunda uppgår köpepriset för strandtomten på
cirka 2 500 m2 sammanlagt till 37 959,28 euro. Köparen betalar
köpvittnesarvodet och svarar för fastighetsbildningskostnaderna.



LOVISA STAD PROTOKOLL 20/2020 27

Protokolljust.

 Bilaga nr 6.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen beslutar att Lovisa stad säljer det outbrutna området
på cirka 3 400 m2 av fastigheten Lovisa–Lappom 434-410-1-61 till
priset 37 959,28 euro och befullmäktigar
markanvändningsingenjören att underteckna köpebrevet i fråga. På
köpebrevet kan tekniska korrigeringar göras.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 253 21.09.2020

Försäljning av strandtomt nr 176

817/10.00.02/2020

STST § 253
 Beredning: projektledningschef Ulf Blomberg, tfn 0440 555 405

 Arrendatorerna av strandtomt nr 176 har begärt att få köpa det
område som de arrenderat av Lovisa stad och ett tilläggsområde på
cirka 700 m². Området är ett outbrutet område av fastigheten
Lappom, 434-410-1-66, och är ungefär 2 000 m² stort.

 På området gäller Kulla-Lappom stranddelgeneralplan, där
området som utgör köpeobjekt är semesterbostadsområde (RA)
samt rekreationsområde (V). Enligt planbestämmelserna ska
minimiarealen för en strandbyggplats vara minst 2 000 m².

 Projektledningschefen har underhandlat med arrendatorerna om
köpet av området. Som köpeobjekt kom man överens om ett
område på cirka 2 700 m2 av fastigheten Lappom, 434-410-1-66.
Området består av den ursprungliga arrendetomten, ett område på
nordöstra sidan om tomten och en kil mellan tomten och
granntomten i norr. Grannarna har meddelat att de inte är
intresserade av att köpa en del av kilen.

 Enligt stadsfullmäktiges beslut är utgångspriset för en byggplats
35 euro/m² så länge ytan ger till byggrätt. Emedan tomtens höjd
till mer än 50 procent överskrider +2,8 meter, korrigeras priset
med koefficienten 1,15. Tomten och byggplatsen öppnar sig mot
sydväst varvid koefficienten blir 1,1. Dessutom är ventilations-
pipan på kärnkraftverket synlig på cirka 3,1 kilometers avstånd,
vilket ger en koefficient på 0,9879. Enhetspriset för tomt 176 blir
då 45,06 euro/m². Området på cirka 2 640 m² ger byggrätt och
säljs för enhetspriset, medan området på cirka 60 m², som inte ger
byggrätt, säljs för 20 procent av enhetspriset, det vill säga 9,01
euro/m². Priset för området som ger byggrätt blir alltså 118 962
euro, och priset för området som inte ger byggnadsrätt blir 541
euro. I priserna är inräknade två årsförhöjningar på 1,5 procent.

 Köpepriset för cirka 2 700 m² av strandtomt nr 176 med
tilläggsmark uppgår sammanlagt till 119 503 euro. Köparen
betalar köpvittnesarvodet och svarar för
fastighetsbildningskostnaderna.
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 Bilaga nr 7.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar att Lovisa stad säljer ett outbrutet område
på cirka 2 700 m2 av fastigheten Lappom, 434-410-1-66, för priset
119 503 euro i enlighet med bifogat köpebrev och befullmäktigar
direktören för centralen för näringsliv och infrastruktur att
underteckna köpebrevet i fråga. På köpebrevet kan tekniska
korrigeringar göras.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Nämnden för fostran och bildning § 60 26.08.2020
Stadsstyrelsen § 254 21.09.2020

Att genomföra modellen Barnvänlig kommun från och med 1.9.2020

832/12.00.02/2018

NFB § 60

Beredning: utbildningschef Timo Tenhunen  tfn 0440 555 332,
chefen för småbarnspedagogik Sofia Hoff, tfn 044 349 3132 och
chefen för kultur- och fritidsväsendet Leif Eriksson
tfn 040 568 4138

Stadsfullmäktige beslutade 21.11.2018 (§ 131) att Lovisa stad
våren 2019 ansöker om att delta i utvecklingsarbetet inom ramen
för verksamhetsmodellen Barnvänlig kommun för att få
stödmaterial, utbildning och kunna delta i nätverkssamarbetet.

I det brev daterat 18.11.2019 som Finlands UNICEF rf riktat till
stadsstyrelsen i Lovisa stad konstateras det att Lovisa stad blivit
vald av Finlands UNICEF till modellen Barnvänlig kommun och
att samarbetet mellan UNICEF och Lovisa stad inleds hösten
2020. UNICEF tar inte ut några avgifter av kommunen för
modellen eller för de utbildningar och det material som hänför sig
till modellen. Det är alltså inte fråga om ett projekt utan ett
fortgående utvecklingsarbete till förmån för barn och unga.

Syftet med Barnvänlig kommun är att säkerställa att varje barn har

 en trygg vuxen som är intresserad av barnet
 en kompis att tillbringa tid med och göra saker med
 en hobby, oberoende av familjens förmögenhet och bostadsort
 en skola som ger varje elev chansen att lyckas oberoende av

bakgrund.

Med modellen kan man till exempel
 utöka informationen om och förståelsen för barnets rättigheter, 
 främja barnets delaktighet i vardagen samt arbetet för likabehandling

av barn och
 bidra till insikt om varför bedömningar av konsekvenserna för barn

ska göras. 

Det är hela kommunens angelägenhet att följa modellen.
Kommunens samtliga sektorer måste delta.

UNICEF tar inte ställning till kommunens ekonomiska situation,
eftersom också mycket annat än enbart resurser som kan mätas i
pengar inverkar på barns och ungas välbefinnande. Man behöver
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säkerställa god basservice för barn och unga och vid behov ta fram
nya verksamhetssätt genom att lyssna på barn och unga och
bemöta dem i vardagen. Det viktigaste är att skapa en känsla av
trygghet och social gemenskap.

En konkret åtgärd kunde till exempel vara att utveckla en regional
modell, där olika aktörer skulle utföra förebyggande arbete
tillsammans till förmån för de barn och unga som löper risk för
marginalisering. I vissa kommuner har man bland annat prövat på
hembesök av hälsovårdare riktade till gravida kvinnor och på
föräldraskapsförberedelse.

Skedena i genomförandet av modellen Barnvänlig kommun är
framöver följande:
 UNICEF ordnar en inledande utbildning för kommunens

koordinationsgrupp 5.11.2020.
 Kommunen kartlägger nuläget.
 Kommunen fastställer/uppdaterar målsättningen och åtgärderna.
 Kommunen utarbetar en handlingsplan.
 UNICEF och nätverket stöder kommunerna. UNICEF bedömer både

utvecklingsprocessen och de resultat som uppnåtts.
 UNICEF ordnar ett årligt uppföljningsmöte.

Stadsstyrelsen (5.11.2018 § 299) har utsett stadens arbetsgrupp för
välfärd och hälsa till koordinationsgrupp för
verksamhetsmodellen. Före hösten 2020 bör kommunen utse en
Barnvänlig kommun-koordinator och för hen bör säkerställas
tillräckliga arbetstidsresurser och mandat för verksamheten. Det
lönar sig också för kommunen att utnyttja existerande
sammansättningar och strukturer.

Föredragning: tf direktör för centralen för bildning och välfärd
Timo Tenhunen tfn 0440 555 332 

Förslag: Nämnden för fostran och bildning
a) antecknar det ovan nämnda för kännedom
b) föreslår stadsstyrelsen att Kirsi Kinnunen genom sitt samtycke ska

inneha uppdraget som Lovisa stads Barnvänlig kommun-koordinator
från och med 1.9.2020

c) framlägger verksamhetsmodellen stadens alla organ för kännedom.

Beslut: Beslut enligt förslaget.

 ---
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STST § 254
 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar att Kirsi Kinnunen genom sitt samtycke
ska inneha uppdraget som Lovisa stads Barnvänlig kommun
-koordinator från och med 1.9.2020 och antecknar
verksamhetsmodellen för kännedom.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 255 21.09.2020

Fullmäktigemotioner

737/00.02.00/2020

STST § 255
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 Enligt förvaltningsstadgan ska stadsstyrelsen årligen, i april och i
oktober, lämna en förteckning till stadsfullmäktige över de
motioner som fullmäktigeledamöterna väckt och som remitterats
till stadsstyrelsen. Stadsstyrelsen ska samtidigt meddela vilka
åtgärder som vidtagits med anledning av motionerna som
stadsfullmäktige ännu inte behandlat färdigt. Som bilaga finns en
tabell över de motioner som stadsfullmäktige ännu inte behandlat
samt centralernas utredningar om vilka åtgärder som vidtagits med
anledning av dessa.

 Bilaga nr 8.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår att stadsfullmäktige antecknar motionerna
och deras behandlingsskeden för kännedom.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 256 21.09.2020

Tjänsteinnehavarbeslut stadsstyrelsen för kännedom

STST § 256
 Följande tjänsteinnehavare har sänt sina beslutsförteckningar

stadsstyrelsen för kännedom:

 stadsdirektör, § 10/2020
Beslut om val av jurist för svar på stämning av Ada Investment Oy

 Bilaga nr 9.

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar besluten för kännedom och meddelar
tjänsteinnehavare att den inte enligt 92 § i kommunallagen
kommer att ta ärende till behandling.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 257 21.09.2020

Nämndernas och sektionernas beslut

STST § 257
 Följande nämnder har sänt beslutsförteckningar från sina möten:

 nämnden för fostran och bildning 26.8.2020

 näringslivs- och infrastrukturnämnden 27.8.2020

 grundtrygghetsnämnden 10.9.2020

 revisionsnämnden 2.9.2020

Förslag: Stadsstyrelsen antecknar beslutsförteckningarna för kännedom och
meddelar nämnderna och sektionerna att den inte enligt 92 § i
kommunallagen kommer att ta ärendena till behandling.

  Revisionsnämndens protokoll antecknas för kännedom.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---



LOVISA STAD PROTOKOLL 20/2020 36

Protokolljust.

Stadsstyrelsen § 258 21.09.2020

Anmälningsärenden stadsstyrelsen för kännedom

28/00.04.01/2020

STST § 258
a) Borgå stad, miljöhälsosektionens protokoll 7/2020, 25.8.2020

b) Helsingfors och Nylands sjukvårdsdistrikt, styrelsens protokoll
14.9.2020.

Beslut: Antecknades för kännedom.

 ---
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Stadsstyrelsen § 259 21.09.2020

Övriga ärenden

STST § 259
 Utgående från stadsfullmäktiges beslut (9.7.2020, § 62) gällande

permitteringar redogjorde personalchefen om att cheferna i staden har
fått anvisningar om verkställandet av permitteringarna av personalen. 

 Beredningen av den kommande aftonskolan om vindkraft
diskuterades.

Beslut: Antecknades för kännedom.

 ---
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Stadsstyrelsen § 260 21.09.2020

Lovisa stads utlåtande gällande yrkande att avbryta verkställigheten av
permitteringarna

695/00.02.01/2020

STST § 260
 Beredning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom och personalchef

Thomas Grönholm

 Helsingfors förvaltningsdomstol har begärt Lovisa stads utlåtande
om avbrytande av verkställigheten angående det beslut som
stadsfullmäktige i Lovisa stad fattade 9.7.2020, § 62. Utlåtandet
ska lämnas senast 25.9.2020.

 Dessutom begär förvaltningsdomstolen att Lovisa stad lämnar ett
utlåtande om de besvär som anförts i anknytning till ärendet senast
12.10.2020.

 Gällande yrkandet om att avbryta verkställigheten avger Lovisa
stad utlåtandet nedan:

 Lovisa stad konstaterar att besluten om programmet för
balansering av ekonomin i Lovisa stad 2020–2022, inklusive
konsekvenser för personalen till följd av samarbetsförfarandet
(9.7.2020, § 62), har fattats lagenligt. Det har informerats om
besluten på Lovisa stads officiella elektroniska anslagstavla i
enlighet med det beslut som stadsstyrelsen fattade 14.7.2020 om
verkställigheten av stadsfullmäktiges beslut. Stadsstyrelsen kan
således vederbörligt och lagligt verkställa besluten i vanlig
ordning.

 Till samarbetsförhandlingarna inbjöds vederbörligen och i
omfattande grad representanter för de anställda, och
förhandlingarna pågick den tid som krävdes och som angavs från
början. Huvudförtroendemannen för FOSU rf hade inte ett
lagstadgat hinder att delta och, å andra sidan, krävde inte heller
slutförandet av förhandlingarna huvudförtroendemannens närvaro.
Trots detta meddelade arbetsgivaren att man alternativt kunde
betala en separat ersättning till huvudförtroendemannen för FOSU
rf för deltagande, använda en ställföreträdare eller utse en ny
ersättare för förtroendemannen. De alternativ som arbetsgivaren
lade fram kunde dock enligt huvudförtroendemannen inte
utnyttjas.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Utgående från utlåtandet ovan ser stadsstyrelsen i Lovisa stad
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inget lagligt hinder att verkställa det beslut som stadsfullmäktige
fattat om permitteringarna och kommer därför inte att avbryta
verkställandet av ärendet.

  Paragrafen justeras omedelbart.

Beslut: Beslut enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---
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Stadsstyrelsen § 261 21.09.2020

Ändring i personalplanen för bostadsmässorganisationens del

831/01.01.00/2020

STST § 261
 Beredning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

 Det har fastställts att bostadsmässorganisationen ska bestå av en
projektchef, en projektkoordinator, en kommunikationsansvarig
och en områdesansvarig. Enligt den ursprungliga planen skulle
rekryteringen också ha skett i denna ordning. För närvarande är
endast projektchefen anställd, och utöver denna har
personalplanen för detta år innefattat anställning av
projektkoordinator. Bostadsmässorganisationen och dess
projektchef anser dock att det vore viktigare att först anställa en
kommunikationsansvarig. I början av kommande år anställs en
områdesövervakare till bostadsmässorganisationen och först
senare under 2021 en projektkoordinator. Detta har en liten positiv
inverkan på ekonomin.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen ändrar personalplanen så att projektkoordinatorn
under punkten för bostadsmässorganisationen i personalplanen för
2020 ändras till kommunikationsansvarig.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---


